
 

 

ÖZET: Cami görevlilerinin haftalık izinlerinin hangi vakitte başlayıp hangi vakitte 
biteceği hususunda. (25.08.2022-E.2795612) 
 

Anayasa'nın kamu hizmetini yürüten görevlileriyle ilgili hükümleri düzenleyen 128'inci 
maddesinde; memurlar ve diğer kamu görevlilerinin nitelikleri, atanmaları, görev ve yetkileri, 
hakları ve yükümlülükleri, aylık ve ödenekleri ile diğer özlük işlerinin kanunla düzenleneceği 
ifade edilmektedir. 

Bu çerçevede, 633 sayılı Diyanet İşleri Başkanlığı Kuruluş ve Görevleri Hakkında 
Kanun'un 12'inci maddesinin yedinci fıkrasında "Uzman vaiz, başvaiz, uzman imam-hatip, 
başimam-hatip, başmüezzin, Kur'an kursu uzman öğreticisi ve Kur'an kursu başöğreticisi ile 
murakıp kadrolarına atanmaya ilişkin hususlar ve bunlar ile vaiz, imam-hatip, müezzin-kayyım 
ve Kur'an kursu öğreticilerinin çalışma, usul ve esasları ile imam-hatipler ve müezzin-
kayyımların haftalık iznine ve bayram tatillerinde izin kullanmalarına ilişkin hususlar 
yönetmelikle düzenlenir." hükmü yer almaktadır. 

Anılan hüküm doğrultusunda, 17.04.2014 tarihli ve 29033 sayılı Resmi Gazete'de 
yayımlanan Diyanet İşleri Başkanlığı Görev ve Çalışma Yönetmeliği'nin "Cami Görevlilerinin 
İzinleri" başlıklı 47'inci maddesinde; 

"(1) Cami görevlileri haftalık ve diğer resmi tatil günlerindeki izinlerini aşağıdaki 
esaslara göre kullanırlar. 

a) Cuma günü ve dini bayramların birinci günleri ile diğer dini gün ve gecelerde haftalık 
izin kullanamazlar. Bu günler dışında olmak üzere haftanın bir gününde izinli sayılırlar. Haftalık 
izin günleri, dini bayramların birinci günü ile diğer dini gün ve gecelere rastladığında, bir önceki 
veya bir sonraki günde izinlerini kullanırlar. 

b) Cami görevlilerinin hangi günlerde haftalık izin kullanacakları, istekleri de 
dikkate alınarak müftülükçe belirlenir. 

c) Birden fazla imam-hatip ve/veya müezzin-kayyımı olan camilerde haftalık izin 
günü dışındaki günlerde, namaz vakitlerinde görevlilerin tamamı camide bulunurlar ve 
görevi nöbetleşe yaparlar. 

ç) Haftanın belirli günlerinde kapalı bulunan camilerin görevlileri, haftalık izinlerini bu 
günlerde kullanmış sayılırlar. 

(2) Cami görevlileri, dini bayramların birinci günleri haricinde bayram tatillerini, 
müftülüğün planlamasına göre yaparlar." 

düzenlemesi bulunmaktadır. 
Ayrıca 15.12.2020 tarihli ve E.847444 sayılı Başkanlık onayı ile yürürlüğe giren Diyanet 

İşleri Başkanlığı Din Hizmetleri Uygulama Genelgesi’nin 9'uncu maddesinde; Cuma günü ve 
dini bayramların birinci günleri ile diğer dini gün ve geceler hariç olmak üzere cami 
görevlilerinin haftalık izinlerini kullanmaları konusunda, Diyanet İşleri Başkanlığı Görev 
ve Çalışma Yönetmeliği'nin 47'nci maddesi çerçevesinde kendilerine gerekli kolaylığın 
sağlanacağı ifade edilmektedir. 

Bu itibarla, cami görevlilerinin haftalık izinlerini kullanmaları hususunda yukarıda sözü 
edilen mevzuat hükümleri çerçevesinde işlem tesis edilmesinin uygun olacağı 
değerlendirilmektedir. 
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